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Hoi,
In het IH1Z kwam dit rapport aan de orde. Ik heb het nog niet gelezen, maar er schijnen hele vreemde adviezen in te staan. Zo

staat er bijv. in dat de jurist verantwoordelijk zou moeten zijn voor het zoekproces en de cijfers kloppen ook niet. De meeste

leden gaven aan dat ze zich niet in dit advies kunnen vinden. De opmerkingen die nu gemaakt worden zijn volgens RIFLE ook

door JW in het IWO gemaszkt, zijn alleen niet overgenomen. Vraag wat we hier nu mee moeten? In het IHJZ wordt voorgesteld
om te vragen of er een alinea met een reactie van de departementen opgenomen kan worden met zaken die ons opvallen en

waar we het niet mee eens zijn.
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Onderwerp: Definitieve conceptrapport 'Naar een effectiever afhandeling van Wob-verzoeken'

Beste allen,

Aan mij is doo EEE ©) gevraagd onderstaand bericht aan jullie te versturen.

Beste leden van het IH]Z,

Hierbij ontvangt u het definitieve conceptrapport Naar een effectiever afhandeling van Wob-verzoeken van het

Instituut Maatschappelijke Innovatie (IMI) en Berenschot. Een eerdere conceptversie is voorgelegd aan het IWO.

Omwille van de snelheid is toen afgesproken dit eerdere concept niet naar het IHJZ te sturen. De onderzoekers

hebben zorgvuldig naar alle opmerkingen gekeken en deze zo goed als mogelijk verwerkt. Het resulterende

definitieve conceptrapport is bedoeld voor publicatie. Zou u nog een laatste check willen doen op eventuele feitelijke

onjuistheden? In het bijzonder vragen wij uw aandacht voor de tabel op p. 10: kloppen de cijfers voor uw

organisatie?

Verder zijn RDDI, IMI en Berenschot bezig met het voorbereiden van een vervolgtraject, om u de juiste handvatten

te bieden om de aanbevelingen in praktijk te brengen. Wij horen graag van u wat eventueel uw behoefte zou zijn
voor wat betreft een vervolg. U heeft eerder al een save the date gekregen voor een workshop op 20 november.

Ziet u dit ook zitten of heeft u meer aan een andere vorm van vervolgtraject?

Indien het een workshop wordt, horen wij graag van u of er specifieke wensen of behoeften zijn voor de invulling
daarvan. Ideeén daarvoor zijn bijvoorbeeld, al dan niet in combinatie met een workshop:
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« een driegesprek met de onderzoekers en RDDI

* een aantal sessies verdeeld over de tijd waarin voortgang van het implementeren van de

verbetermogelijkheden wordt besproken
* een sessie in een andere samenstelling met ook informatiespecialisten.

Wij willen u vragen uiterlijk donderdag 15 oktober uw reactie op dit tweeledig verzoek tesen
eSde CC). RDDI komt op basis daarvan met een voorstel voor het vervolgtraject.

Alvast hartelijk dank voor uw reactie.

Mede namens RDDI, IMI en Berenschot,

Met vriendelijke groet,
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